
Referat af generalforsamling i Frederiksberg Boldklub 

Torsdag den 28. februar 2019 

 

Godkendt og underskrevet af: 
 

 Dirigent Henrik Murmann  
og  

Referent Christine Wettendorff 
 

Frederiksberg den 28. februar 2019 
 

 

Formand Henrik Amdi Madsen bød forsamlingen velkommen. Han indledte med mindeord om John ”Lillebror” Sørensen som vi 

mistede i 2018, samt efterfølgende stilhed.  

 

Punkt 1.  Valg af dirigent, referent og stemmeudvalg.  

Henrik Murmann blev valgt som dirigent. Henrik Murmann takkede for valget og tilliden og kunne oplyse at generalforsamlingen 

var lovligt varslet, da alle punkter jf. vedtægterne, var overholdt. Henrik Murmann konstaterede at i alt 37 personer var mødt op, 

herunder 30 stemmeberettigede medlemmer og 69 fuldmagter. Dirigenten erklærede derefter generalforsamlingen for åben. 

Dirigenten forslog Christine Wettendorff som referent; forslaget blev godkendt. 

Stemmeudvalget bestod af Tom Knudsen og Bent McKay Christensen.  

 

Punkt 2. Formandens beretning, herunder et punkt 2B vedrørende nyt klubhus samt uddeling af Emil Sørensen Prisen 

Formandens beretning: 

Henrik Amdi Madsen gennemgik store dele af den skriftlige årsberetning og oplyste i grove træk, de forskellige fokusområder i 

2018. 

 

Spørgsmål til formandens beretning fra salen: 

Mogens Ramsdahl: Hvad gøres der for at holde på medlemmer og mindske omsætning? Formanden svarede: Der udvikles hele 

tiden på produktet i FB og dette er med til den gode udvikling. Det er helt almindeligt, at der er et stort flow i forhold til at børn 

kommer og går og bestyrelsen anser ikke den store omsætning af medlemmer, som bekymrende.  

Mogens Ramsdahl: Er der en smertegrænse for hvor mange medlemmer FB kan bære? Formanden svarede: FB kan stadig rumme 

flere medlemmer, særligt med de kommende nye kunstgræsbaner, som FB får andel i. 

Beretningen blev herefter godkendt. 

Præsentation af nyt klubhus: 

2. del af beretningen, tilføjet som Punkt 2B, bestod af en præsentation af det kommende nye klubhus ved suppleant og 

projektleder, Morten Høgsdal, der kunne fremvise tegninger af det nye klubhus og orienterede om de tre etager, der består af 

kælder, stueplan og 1. sal.  
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Bemærkninger til præsentationen:  

Kresten Bang Heinfelt: Der bør være en trappe enten direkte ud til banerne fra 1. sals-altanen eller alternativt fra stuepaln og op til 

1. sal. Morten Høgsdal svarede: Det er i tankerne og FB agter igen at tage det op med arkitekterne. 

Morten Høgsdal kunne endvidere oplyse om at der er elevator i bygningen, således at handicappede kan komme op og ned. 

Endvidere oplyste han at FB genhuses på FIU’s P-plads mellem det nuværende klubhus og Frederiksberg Hallerne fra december 

2019 til indflytning i det nye klubhus i efteråret 2021, hvilket betyder at FB genhuses i en periode på op til 2 år i en skurby med 

pavilloner.  

Emil Sørensen Prisen: 

Daglig leder Martin Busk fik derefter ordet og fremlagde begrundelserne for tildelingen af årets Emil Sørensen pris, der gik til 

Kresten Bang Heinfelt.  

 

Punkt 3. Fremlæggelse og godkendelse af det reviderede regnskab. 

Kasserer Jørgen Andersen, fremlagde det reviderede regnskab.  

Overskuddet udviste DKK. 243.537 

Klubbens egenkapital udgør DKK 1.264.571 

Bemærkninger til regnskabet: 

Henrik Noer oplyste at stadiongruppen kun belønner 1. holdet (Herresenior 1) ved gode præstationer og på vegne af 

Stadiongruppen spurgte han ind til bestyrelsens holdning til dette. Bestyrelsen havde som svar intet imod dette.  

Regnskabet blev herefter godkendt. 

 

Punkt 4. Behandling af indkomne forslag samt uddeling af Træner/leder prisen 

Bestyrelsens forslag var til vedtægternes § 1, hvor der skulle tilføjes hhv. et ord og en sætning omkring de sociale rammer i FB. 

Forslaget til ændringen blev motiveret af Morten Høgsdal.  

Der var ingen indvendinger fra salen.  

I alt 99 stemmer inklusive fuldmagter, stemte herefter for ændringen. 

Træner/leder Prisen: 

Martin Busk fik igen ordet og fremlagde begrundelsen for Træner/Leder Prisen 2018, der gik til: 

 

Jakob Jørgensen for indsatsen som U12 Drenge 07-1 træner, samt for sit kæmpe engagement i FB generelt. 

 

Punkt 5. Valg af bestyrelse 

Palle Nørgaard Andersen blev genvalgt som bestyrelsesmedlem for 2 år 

Jørgen Andersen blev genvalgt som bestyrelsesmedlem for 2 år 

Anja Vega Frederiksen ønskede ikke genvalg, Malte Meier Carlsen blev valgt ind i bestyrelsen for 1 år 

Christian Kjærgaard blev valgt ind som ekstra bestyrelsesmedlem for 1 år 
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Punkt 6. Valg af Suppleant(er). 

Morten Høgsdal blev genvalgt som Suppleant for 1 år  

Bestyrelsen ønskede ikke at opstille en 2. Suppelant 

 

Punkt 7. Valg af revisorer og en suppleant herfor. 

Der var genvalg til de interne revisorer, Henrik Murmann og Kresten Bang Heinfelt samt suppleant herfor, Ove Nikolaisen 

 

Revisionsfirmaet Crowe Horwarth blev genvalgt som FB’s eksterne revisor. 

 

Punkt 8. Evt. 

Henrik Noer spurgte ind til det materiale der blev udleveret til Klaus Rothstein i forbindelse med 100 års jubilæet i 2012. Martin 

Busk oplyste at klubben opbevarer materialet på kontoret og det er stadig bestyrelsens målsætning at digitalisere materialet.  

 

Generalforsamlingen sluttede kl. 21.46 

 

Formand Henrik Amdi Madsen takkede for en glimrende generalforsamling og takkede dirigent Henrik Murmann for indsatsen. 

Henrik takkede ligeledes Anja Vega Frederiksen for sit arbejde og for tiden i FB 

 

Generalforsamlingen blev som altid, afsluttet med et stort FB Hurra.  

 

 

I alt var der mødt 30 stemmeberettigede medlemmer frem, derudover var der medbragt 69 fuldmagter  
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Dokumentet er underskrevet med Visma Addo digital signeringsservice.
Underskrifterne i dette dokument er juridisk bindende. Underskrivernes identiteter er registreret og listet herunder.

“Med min underskrift bekræfter jeg indholdet i ovenstående dokument.”

 

Martin Busk
Administrationsleder

IP: 176.23.14.93
05-03-2019 11:53

  

 

Christine Wettendorff
Referant GF 2019 Frederiksberg Boldklub

IP: 188.64.156.197
05-03-2019 12:35

  

 

Henrik Murmann
Dirigent GF 2019 Frederiksberg Boldklub

IP: 87.50.33.71
05-03-2019 15:23

  

Dette dokument er underskrevet digitalt med Visma Addo signeringsservice. 
Signeringsbeviserne i dokumentet er sikret og valideret ved anvendelse af 
den matematiske hashværdi af det originale dokument.

Dokumentet er låst for ændringer og tidsstemplet med et certifikat fra en 
betroet tredjepart. Alle kryptografiske signeringsbeviser er indlejret i denne 
PDF, i tilfælde af de skal anvendes til validering i fremtiden.

Sådan kan du verificere, at dokumentet er originalt
Dette dokument er beskyttet med Adobe CDS certifikat. Når du åbner 
dokumentet i Adobe Reader, kan du se, at dokumentet er certificeret af 
Visma Addo signeringsservice. Dette er din garanti for, at indholdet af 
dokumentet er uændret.
Du har mulighed for at efterprøve de kryptografiske signeringsbeviser i 
dokumentet med Visma Addos validator på denne website 
https://vismaaddo.net/WebAdmin/#/NemIdValidation
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Foruden dette dokument kan ét eller flere dokumenter og bilag være tilknyttet transaktionen.
Alle dokumenter som indgik i transaktionen er listet nedenfor. Hændelsesloggen
beskriver underskrivers hændelser i forbindelse med signering af dokumentet.

f
Ovenstående dokumenter og bilag er fremsendt i underskrevet form til alle 
partere på e-mail eller som link til download. Underskriver er selv ansvarlig 
for download og sikker opbevaring af dokumenter og bilag.

    

Download dokumenter
Har du som underskriver modtaget link til download af dokumenterne vil 
dette være muligt i op til 14 dage efter underskrift. Herefter vil 
dokumenterne blive slettet fra Visma Addo.

Visma Addo

Visma Consulting • Nørgaardsvej 32 • 2800 Kgs. Lyngby • Denmark

addo@visma.com • www.visma.dk/addo
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